
Zápis z jednání školské komise dne 10. 12. 2018 

 

Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Marie Dvořáková, 

Tomáš Jelínek, Michael Londesborough, Radka Plíhalová, Martin Ryneš 

Tajemník komise: Jaroslav Drda 

Program: 

1. Uvítání a představení členů komise 

2. Podpis Prohlášení o mlčenlivosti  

3. Postavení komise podle zákona o obcích, vymezení kompetencí 

4. Přehled škol v Roztokách 

5. Krátká informace členů minulé komise o její činnosti 

6. Vymezení zásad činnosti komise v tomto funkčním období 

 - identifikace potřeb škol 

 - co může komise změnit 

 - dlouhodobý plán činnosti 

 - rozvíjení vizí škol 

- způsob komunikace 

- systém schůzí komise (četnost, délka, počet projednávaných bodů) 

 

ad 1.) Předsedkyně komise přivítala všechny členy a požádala je, aby se všichni krátce představili. 

ad 2.) Členové komise podepsali prohlášení o mlčenlivosti s tím, že informace, které budou uvedeny 

v zápisu, nejsou považovány za důvěrné. 

ad 3.) Tajemník vysvětlil postavení komise z hlediska zákona o obcích a její vazby na další orgány. 

ad 4.) Stručný přehled městem zřizovaných škol přednesla radní Drdová. 

ad 5.) Paní Caislová jakožto předsedkyně předešlé školské komise stručně popsala činnost komise 

v minulém funkčním období. 

ad 6.) K budoucí činnosti komise se rozproudila živá a spontánní diskuze, ve které padla  řada 

podnětných nápadů. Komise se shodla, že bude žádoucí pozvat si ředitele všech škol ke společnému 

jednání, a vyzvat je, aby si předem připravili potřeby a přednosti svých škol. Tyto podklady s řediteli 

vykomunikuje pí Drdová a rozešle je všem členům komise. 

 

Příští schůzka komise byla dohodnuta na 4. 2. 2019 v 18:30 opět v klubovně seniorů. 

 

Zapsal: Drda 


